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БЕОГРАД - Известилац Европског парламента за Србију у интервјуу за Кажипрст Б92
тврди да је договор, који је подразумевао учешће држава на конференцији о Западном
Балкану, без обележја тј. застава и титула био постигнут приликом боравка предесника
Србије у Птују, али да је Тадић по повратку у Србију заузео другачији став.

  Само два дана пре конференцију о западном Балкану, не зна се да ли ће председник
Србије Борис Тадић ипак отићи на тај скуп, и поред намере организатора, Словеније и
Хрватске, да се земље појављују без обележја држава, укључујући и Косово.  

  Тадићев кабинет је још пре готово две недеље демантовао је да је председник пристао
на такав сценарио, али Јелко Кацин каже да је такав договор постигнут, али да је Тадић
по повратку у Србију имао другачији став. "Било би добро да се зна како је то изгледало
на самом почетку. На Птују је било јасно речено како ће то изгледати - без титула, без
застава и то се зна. Разлика је у томе да ви не знате да су се тако договорили а кад се
предесдник Тадић вратио у Србију, имао је некакв другачији став. И сад се око тога
преговара- да ли би, ако би када и како итд,”, каже Кацин. Кацин је још једном поновио
да би, у случају да Тадић одлучи да прекосутра оде на Брдо код Крања, на тај скуп
отишао и председник Европског савета Херман Ван Ромпеј.  

  Како је објаснио, тиме би Ромпеј послао поруку да је тај скуп веома важан и за
Европску унију.  
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